
Reeds ingediende vragen over IB 19.113 Lokaal Sportakkoord in Forum 3 december 
2019

D66

De afgelopen jaren heeft de gemeente Rijswijk onvoldoende geïnvesteerd in het kader van 
de verenigingen en hun vrijwilligers, via het sportakkoord krijgt de gemeente Rijswijk nu per 
jaar  € 30.000 van de overheid om de verenigingen te ondersteunen bij hun beleid, waarom 
wordt dit geld niet als eerste gebruikt om de vitaliteit van de verenigingen helemaal op orde 
te brengen? 

Waarom wordt er geld geïnvesteerd in specifiek eenzaamheid bestrijding onder ouderen wat 
een van de integrale doelen uit het Nationale Preventie Akkoord is en wat lokaal terugkomt in 
de Brede Welzijnsnota?

Waarom staat er in de sportnota niets over hoe sportverenigingen een bijdrage kunnen 
leveren aan het terugdringen van roken en drinken als twee van de gezondheidsrisico's uit 
het Nationale Preventie akkoord?

Waarom is deze sportnota niet door alle verenigingen ondertekend? Gaan deze verengingen 
wel meewerken aan het verbeteren van hun vitaliteit en de andere doelstellingen?

Hoe gaat de gemeente monitoren hoe en wanneer de doelen die geteld worden in de 
sportnota zijn behaald?

VVD

De problemen zoals deze benoemd werden door de diverse sportverenigingen tijdens het 
Sportcongres in oktober lijken wat onderbelicht in dit Sportakkoord. De nadruk lijkt meer te 
liggen p het in beweging brengen van de kwetsbare groepen waarbij de doelstellingen niet 
SMART geformuleerd zijn. 
Is het mogelijk de doelstellingen dusdanig te formuleren zodat deze meetbaar zijn? Ofwel, 
welk moment zijn de doelen bereikt?

De verenigingen geven aan moeite te hebben met o.a. financien en onderhoud van het 
complex. Een van de doelstellingen is wel het creëren van een zelfstandig verdienvermogen 
maar dit wordt niet concreet uitgewerkt. Wat zijn de plannen omtrent deze problemen? 

Waarom wordt er gekozen om een professional in te zetten om ouderen en kwetsbare 
groepen in beweging te brengen? Wat zijn de taken van deze professional?

Twee vragen over de uitgaven.
Kunt u de 50.000,- specificeren welke benodigd is voor een hardlooproute? Hier is al budget 
voor vrijgemaakt, waar is de dekking hiervoor gevonden?
Op welke manier wordt de 6500,- besteed voor het in het zonnetje zetten van een 
vereniging? Is dit een sportgala of evenement?

Ondersteunen de niet tekenende verenigingen het akkoord niet?



CDA

Om ouderen en kwetsbare groepen te begeleiden naar de beweegmogelijkheden in Rijswijk, 
wordt in 2020 gebruik gemaakt van zorgverleners, Welzijn Rijswijk en 
woningbouwcorporaties. Dit wordt gedekt vanuit bestaande middelen. In 2021 wordt inzet 
van een professional beoogd. Hiervoor wordt €23.000 ( mogelijk €30.000) begroot. Wat is de 
achterliggende reden om in 2021 extra budget vrij te maken en een professional in te zetten 
in plaats van gebruik te blijven maken van de bestaande kanalen?

Groen Links

In het stuk ‘Monitoring Sportakkoord, Start lokale akkoorden’ van mei 2019 staat dat een 
lokaal sportakkoord volgens het ministerie van VWS een set is aan afspraken tussen 
gemeenten, sportaanbieders en maatschappelijke partners, zoals partijen uit onderwijs, 
welzijn, zorg en cultuur. Deze diversiteit is nu gedeeltelijk in de ondertekenaars van het 
akkoord terug te vinden, maar nog niet helemaal. Hoe wordt deze diversiteit aan 
ondertekenaars alsnog bereikt? Dit lijkt ook relevant voor paragraaf 3.5 Van jongs af aan 
vaardig in bewegen.


